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Viktigt gällande senarelagt årsmöte 

Med anledning av Coronarestriktioner planerar vi att INTE ha något årsmöte 

under detta år. Bokföringen för det gångna året är klar och reviderad. Ett 

årsmöte skulle därför bli aktuellt tidigast under senhösten vintern. Våra planer är 

därför att vi i mars 2022 genomför dubbla årsmöten avseende 2020-21 samt 2021-

22. Den styrelse och övriga förtroendevalda som sen tidigare är valda kvarstår 

därför ytterligare ett år till årsmötet 2022. 

Laddstolpar för el- eller hybridbilar 
Under senare tid har vi fått ett flertal önskemål gällande laddning av el- eller elhybridbilar. Vi har 

därför via vår Facebooksida gått ut med en snabbenkät för att se hur stort intresset är. Denna 

visade att 29 fastigheter svarade, varav 17 fastigheter var för att detta skulle ske inom 2 till 5 år 

och 12 fastigheter hade inget intresse. Detta visar att vi behöver gå vidare för att undersöka 

möjligheter samt vad kostnaden skulle bli. Styrelsen har ingen kompetens att driva denna fråga. Vi 

anser att frågan ska drivas av personer inom samfälligheten som har intresse och engagemang 

gällande detta. Vi avser därför att tillsätta en arbetsgrupp som får i uppdrag att undersöka vilka 

möjligheter som finns samt vad kostnaden skulle bli för oss. I arbetsgruppens uppgift ingår bl a att 

se hur och var man skulle kunna placera laddstolpar eftersom vi i dagsläget är helt förhindrade att 

använda befintliga parkeringsplatser för detta, beroende på att Anläggningsbeslutet för 

samfälligheten i så fall måste förändras Detta skulle kräva att samtliga fastigheter skulle rösta för 

ett sådant förslag för att det skulle bli möjligt. Dessutom måste arbetsgruppen undersöka vilka 

kostnader som skulle uppkomma eftersom vi troligtvis behöver komplettera all elanslutning fram 

till våra garageanläggningar. Vi har redan fått in intresseanmälningar från 2 personer som kan 

medverka i en arbetsgrupp men vi behöver fler frivilliga eftersom 3-4 personer i gruppen är 

önskvärt. Med tanke på elförbrukning och ny elmatning är det önskvärt att någon av de elektriker 

som finns inom samfälligheten anmäler sig att vara delaktiga i arbetsgruppen. Gruppen får i 

uppdrag att senast under hösten 2021 komma med förslag till styrelsen som vi sedan kommer 

behandla på något årsmöte. 

 

 


